
Zápis z jednání KKP ze dne 11. 1. 2023 

 

Zápis z 1. jednání Komise pro komunikaci a propagaci 

MČ Praha – Ďáblice, konané dne: 11. 1. 2023 od 17:00 hod, 

v budově MČ Praha – Ďáblice 
 

Přítomni: Bc. Sára Staňková, Mgr. Petra Bardová, Ing. Mgr. Lucie Novotná  

Omluveni: Zuzana Hálová 

Program jednání: 

01 – Stanovení dočasného zapisovatele 

02 – Diskuze navazující na schůzku s panem V Če týkající se Ďáblického zpravodaje 

03 – Stav a další kroky v rámci sociálních sítí MČ Praha – Ďáblice 

04 – Úkoly vyplývající z jednání Komise 

01 – Stanovení dočasného zapisovatele 

Přítomné členky komise se jednomyslně shodly, že zápis z prvního zasedání komise zapíše Bc. Sára 
Staňková.  

Zároveň bylo rozhodnuto, že na druhém zasedání, kterého se budou účastnit všichni členové Komise 
bude zvolen Předseda a Zapisovatel Komise. 

Zápis bude sepsán v nejbližším možném termínu po konání jednání Komise. Všechny členky Komise 
budou mít možnost se k zápisu vyjádřit.  

02 – Diskuze navazující na schůzku s panem V Č týkající se Ďáblického 
zpravodaje 

Přítomné členky Komise se v ten samý den zúčastnily schůzky s panem V Č , který 
je jedním ze zájemců o správu Ďáblického zpravodaje.  

Členky Komise tak v rámci jednání vedly otevřenou diskuzi o názorech na aktuálním stavu Ďáblického 
zpravodaje, službách, které byly nabídnuty panem Čermákem a vlastních nápadech pro zlepšení. 

03 – Stav a další kroky v rámci sociálních sítí 

Komise se jednoznačně shodla, že je nutné sjednotit komunikaci subjektů působících v oblasti MČ 
Praha – Ďáblice v rámci komunikace dění v Ďáblicích. 

 

Komise se shodla na postupu komunikace akcí na sociálních sítích konaných v Ďáblicích.  

Stanovené pravidlo: První zpráva a informace o konané akci vždy musí vyjít z oficiálního profilu MČ 
Praha – Ďáblice. Zároveň bylo doporučeno stanovit jednotnou formu komunikace a zavést konkrétní 
brandingové prvky.  

 



04– Úkoly vyplývající z jednání Komise 

• zajistit vyjádření FIO k rozpočtu MČ Ďáblice pro tištěná média, web, soc. sítě a propagaci okolí 
(p. L. Novotná a p. S. Staňková) 

• oslovit vedení MČ Ďáblice s upřesněním dalších současných nabídek na správu Ďáblického 
zpravodaje (p. S. Staňková) 

• návrh dalšího termínu schůze Komise a zajistit 100 % účast (p. S. Staňková) 
 

 


